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Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 

Képviselő-testülete 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. május 17-én 17 

órakor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről. 

Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Jelen vannak:  
A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Balog Mónika, Dr. 

Gebauer Béláné, Katus Norbert, Pálinkásné Petik Éva, települési képviselők; később 

érkezett: Farkas Ferenc és Kecser István 

Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző, Seprősné Cseri Ágota adó- és pénzügyi 

irodavezető, Kiss Imre hatósági irodavezető, Ráczné Fekete Orsolya szociális és 

gyámügyi ügyintéző 

Meghívottként: Szvitek Melinda, a CSASE intézményvezetője, Cseri Tamás a 

Faluszolga Kft. ügyvezetője, Kecser György a SZIÁI igazgatója, Nyári Nikolett 

családgondozó, Fehér Katalin családgondozó, Mészáros Mónika családgondozó 

Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 

 

Horinka László polgármester: Tisztelt Képviselő-testület, tisztelt vendégeink. Jó estét 

kívánok, sok szeretettel köszöntök minden kedves megjelentet. Külön köszöntöm megjelent 

vendégeinket.  

Kecser István és Farkas Ferenc képviselő társaink jelezték, hogy késni fognak, Szücsi Csaba 

pedig a mai napon nem tud jelen lenni az ülésen. Alpolgármester úrtól most tudtam meg, hogy 

ő sem biztos, hogy ideér, ennek ellenére megállapítom, hogy a Képviselő-testület 

határozatképes.  

Aki eddig nem tette meg, azt kérem, hogy a telefonját kapcsolja ki, vagy némítsa le.  

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javaslom Balog Mónika és Dr. Gebauer Béláné képviselő 

társainkat. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

Ügyrendi határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Balog 

Mónika és Dr. Gebauer Béláné települési képviselőket 

jegyzőkönyv-hitelesítőnek megválasztotta. 

 

Horinka László polgármester: A kiküldött meghívóban szereplő napirendre teszek 

javaslatot, egyebeken belül pedig még szeretnék néhány dologról tájékoztatást adni. Valaki 

másnak van-e valami, amit egyebeken belül szeretne megbeszélni?  

 

Az ülés napirendje: 

1./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ Beszámoló a családsegítés és gyermekjóléti ellátás biztosítására létrehozott 

intézményi társulás 2011. évi tevékenységéről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ Beszámoló a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2011. évi ellátásáról 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
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4./ A 2012/2013-as nevelési évben indítható óvodai és iskolai csoportok számának, 

létszámainak meghatározása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ A Nagyközségi Könyvtár intézményszintű áthelyezése a Wass Albert Művelődési 

Központhoz 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./ Faluszolga Kft. 2011. évi munkájáról szóló szakmai és pénzügyi beszámoló 

megtárgyalása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

7./ A szociális ellátások helyi szabályairól szóló önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

8./ A helyben tiltott, közösségellenes magatartások jogkövetkezményeiről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

9./ Továbbtanulási tanácsadási feladat-ellátási szerződés jóváhagyása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

10./ A MÁV-val kötendő támogatási szerződés megtárgyalása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

11./ Egyebek 

 

Horinka László polgármester: Aki az elhangzott napirendet elfogadja, kérem, szavazzon.  

 

Ügyrendi határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

előterjesztett napirendet elfogadta. 

 

 

1. NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 

történt fontosabb eseményekről 

 

Horinka László polgármester: Mindenki megkapta az előterjesztést írásban, tartalma 

mindenki előtt ismert. A leírtakkal kapcsolatban van-e kérdés?  

A vízmű üzemeltetéssel kapcsolatban elég sűrűn történnek egyeztetések, most afelé haladunk, 

hogy nem lesz KÁTA HIDRO, hanem egy nagyobb egységhez csatlakozunk, hogy pontosan 

melyik társasághoz azt nem tudom. A szerződéskötés az év folyamán megtörténik, de az 

üzemeltetés átadása csak január 1-től lesz aktuális. Ezek fényben van-e kérdés? Amennyiben 

nincs, az előterjesztett határozati javaslatot bocsátom szavazásra. Aki egyetért, kérem, 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

74/2012. (V. 17.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

lejárt határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 

képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 

szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 

előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 
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2. NAPIRENDI PONT 

Beszámoló a családsegítés és gyermekjóléti ellátás biztosítására 

létrehozott intézményi társulás 2011. évi tevékenységéről 

 

Horinka László polgármester: Intézményvezető asszonynak köszönjük a részletes 

beszámolót, igazán mindenre kiterjedő anyagot kaptunk. A beszámolót az ESZB tárgyalta, 

kérem az elnökhelyettes asszonyt, mondja el milyen döntés született.  

Balog Mónika: Több éve dolgozunk együtt, nem mint képviselő, hanem mint GYIVIS, és 

elmondhatom, hogy a kezdeti kisebb nehézségek után mindig sikerült rugalmasan és 

hatékonyan együttműködni. Az időről-időre megrendezett konferenciák előbbre viszik a 

családok ügyét. Egyre nehezebb helyzetben lesznek a családok, nagyobb szükség van a 

munkátokra, mint valaha. Köszönjük az egész éves munkátokat, a beszámolót pedig 

elfogadásra javasoljuk. 

Horinka László polgármester: Elfelejtettem megkérdezni intézményvezető asszonyt, hogy 

szeretne-e kiegészítés fűzni a beszámolóhoz. 

Szvitek Melinda: A bizottsági ülésen elmondtam, hogy van egy kérésünk. Megtudtam, hogy 

a képviselő testületnek vannak hasznosítási tervei a Malom utcai épülettel, amivel nekem is 

nagy terveim vannak. Nagyon jó lenne, ha átköltözhetnénk oda. A bizottságnak is felvetettem, 

hogy ha lehetőség van rá, akkor a testület biztosítsa az átköltözésünket. A következő évben 

minket is érintő változások lesznek: a társulások megszűnnek, de a gyerekjóléti szolgálat 

megmaradhat a jelenlegi formában. Szücs Lajos, a Pest Megyei Közgyűlés elnöke Nagykátán 

tartott tájékoztatójában elmondta, hogy a társulások is megszűnnek. 

Horinka László polgármester: Igen, de továbbra is lehetőség van önkéntes társulásokat 

létrehozni és fenntartani. Az oktatási társulások léte okafogyottá válik, hiszen az állam átveszi 

az intézmények működtetését. 

Szvitek Melinda: Mi a funkciónkat tekintve maradunk, feladatellátás szerint leszünk 

finanszírozva, és kidolgoztak egy rendszert, amit nekünk is vezetni kell. Még éppen csak 

bekerültünk a rendszerbe, de komoly normatívacsökkenés várható, az intézmény 

finanszírozása labilissá válik. 

Horinka László polgármester: Azt gondoltam, hogy Szűcs Lajos tájékoztatása biztos 

információkat tartalmaz, majd kiderült, hogy teljesen más rendszer is lehet.  

A Malom utcai fejtegetés nem volt benne az anyagban. 

Balog Mónika: A bizottsági javaslatban már benne volt. 

Horinka László polgármester: A Malom utcai épületben igazából csak egy 15 m
2
-es 

helyiséggel vannak terveink: a Digi Kft. keres helyet fejállomás kialakítására. Átgondoltuk a 

lehetőségeket, és ti is elférnétek simán, de arra az épületre sokat kell költeni, sajnos azonban 

elérhető pályázatot még nem találtunk hozzá. Köszönjük a részletes beszámolót, aki elolvasta 

gazdagabb lett vele. A bizottsághoz csatlakozva elfogadásra javasolom. A Malom utca 

kapcsán törekszünk arra, hogy megtaláljuk a módját, miként költözhetnétek oda. Aki egyetért 

a beszámoló elfogadásával, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

75/2012. (V. 17.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (1) 

bekezdése, valamint a szociális igazgatásról és szociális 

ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény és a gyermekek 

védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. 

törvény alapján a Sülysáp Székhelyű Közös Fenntartású 
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Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2011. évi munkájáról 

szóló beszámolót elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: intézményvezető 

 

3. NAPIRENDI PONT 

Beszámoló a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2011. évi 

ellátásáról 

 

Horinka László polgármester: Mindenki előtt ismert a beszámoló tartalma, az ESZB 

tárgyalta és elfogadásra javasolja. Orsi, szeretnéd kiegészíteni? 

Ráczné Fekete Orsolya: Nem, köszönöm, igyekeztem mindent leírni. 

Horinka László polgármester: Kérdés? Amennyiben nincs, megköszönöm a munkátokat, és 

elfogadásra javasoljuk a beszámolót. Aki egyetért, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

76/2012. (V. 17.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

gyermekek védelméről és gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi 

XXXI. törvény 96. § (6) bekezdése alapján a gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatok 2011. évi ellátásáról szóló 

beszámolót elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

/17:22 A CSASE képviselői és Ráczné Fekete Orsolya távoznak az ülésről./ 

 

4. NAPIRENDI PONT 

A 2012/2013-as nevelési évben indítható óvodai és iskolai csoportok 

számának létszámainak meghatározása 

 

Horinka László polgármester: Ezt a napirendet az OMSB és a PTÜB is tárgyalta, hiszen 

pénzügyi kérdés is, hogy hány iskolai csoport indul. Mindkét bizottság elfogadásra javasolja.  

Katus Norbert: A bizottsági ülésre készült egy térkép, ahol nagyjából megjelöltem a Mórába 

íratott gyerekeket, hogy ki, melyik utcában lakik. Az intézményvezető kérése az volt, hogy 

jelöljünk meg egy körzethatárt a két iskola között. Az eredeti elképzelés az volt, hogy két első 

osztály legyen a központban. Megnéztük a térképet, és vitattuk ezt az álláspontot, majd a 

bizottság úgy döntött, hogy a tagiskolában javasolja a két első osztály indítását. Voltam az 

igazgató asszonynál és nem volt kifogása a bizottság döntése ellen. Nagyjából 9 gyerek van, 

akiket a kért iskolától el kell téríteni, kapnak egy levelet, hogy a tagiskolában nyernek 

felvétel. A beosztást nem szeretnénk elvenni az intézményvezetőtől, csak azt szeretnénk, hogy 

kint legyen két osztály. A határozati javaslatban megállapítjuk a létszámokat, azzal a 

megkötéssel, hogy a tagiskolában induljon két osztály. Az eltérés maximálására vonatkozó 

kitételt kivenném a határozatból, mert nem biztos, hogy így megvalósítható a megosztás, 

viszont beletenném, hogy 25 százaléknál nagyobb eltérést nem engedélyezünk. 

 

/17:25 Tarnavölgyi László megérkezett az ülésre./ 
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Horinka László polgármester: Számolunk itt valamilyen napközis létszámmal, ami fiktív 

dolog, mert a napközibe való beiratkozás az első tanítási napon van. 

Balog Mónika: Szokott előzetes felmérés készülni. 

Horinka László polgármester: Elképzelhető, hogy nem kell öt csoport, hanem elég négy is. 

Balog Mónika: De a benti suliban felsős napközi is van.  

Katus Norbert: Akkor az előterjesztés nem pontos. 

Horinka László polgármester: Mindenesetre lehet, hogy ezt a problémát kár volt előhozni. 

Biztos, hogy lesz néhány eltérés, de én el tudom képzelni, hogy az igazgató asszonnyal 

leülök, és ez az öt csoport csak négy lesz. 

 

/17:30 Bálint Sándorné megérkezett az ülésre./ 

 

Horinka László polgármester: Három határozatot hozunk, az első az óvodára vonatkozik. 

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

77/2012. (V. 17.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 102. § (2) c) 

pontjával kapott felhatalmazás alapján  

1./ a 2012/2013-as nevelési évre a Csicsergő Napköziotthonos 

Óvoda csoportjainak számát 11 db-ban, maximális 

létszámait az alábbiak szerint állapítja meg: 

Óvoda Csoport 

Induló 

maximális 

létszám (fő) 

Év közbeni 

maximális 

létszám (fő) 

1. óvoda 

(Központi) 

kiscsoport 30 30 

középső csoport 30 33 

nagycsoport 33 33 

2. óvoda 

(Sápi) 

kiscsoport 30 30 

középső csoport 30 33 

nagycsoport 30 33 

3. óvoda 

(Piros) 

kiscsoport 30 30 

középső csoport 30 33 

nagycsoport 33 33 

4. óvoda 

(Mátyás) 

1. csoport 33 33 

2. csoport 33 33 

2./ felhívja az intézményvezetőt a csoportlétszámok 1./ pontnak 

megfelelő kialakítására. 

Határidő: 2012. szeptember 1. 

Felelős: óvodavezető 

 

Horinka László polgármester: Következik a Móra Ferenc Általános Iskola. Aki az 

elhangzott módosítással, elfogadja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

78/2012. (V. 17.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 102. § (2) c) 

pontjával kapott felhatalmazás alapján  
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1./ a 2012/2013-as tanévre a Móra Ferenc Általános Iskola és 

Nagyközségi Könyvtár induló osztályainak számát, és 

maximális létszámait az alábbiak szerint állapítja meg: 

Évfolyam 
Osztályok száma 

(db) 

Induló 

maximális 

létszám 

osztályonként 

(fő) 

Év közbeni 

maximális 

létszám 

osztályonként 

(fő) 

1. 

Közp. iskola: 1 

Tagiskola: 2 

(osztályonként 

legfeljebb 25 %-os 

létszámeltéréssel) 

26 31 

2. 3 26 31 

3. 3 26 31 

4. 2 26 31 

5. 2 36 36 

6. 2 36 36 

7. 2 36 36 

8. 2 36 36 

Napközi 1-

4. 

évfolyamon 

5 26 31 

2./ felhívja az intézményvezetőt az osztály- és 

csoportlétszámok 1./ pontnak megfelelő kialakítására. 

Határidő: 2012. szeptember 1. 

Felelős: intézményvezető 

 

Horinka László polgármester: Végül a Szent István Általános Iskola létszámairól kell 

döntenünk. Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslat tartalmával, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

79/2012. (V.17.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 102. § (2) c) 

pontjával kapott felhatalmazás alapján  

1./ a 2012/2013-as tanévre a Szent István Általános Iskola 

induló osztályainak számát, és maximális létszámait az 

alábbiak szerint állapítja meg: 

Évfolyam 
Osztályok 

száma (db) 

Induló és év közbeni maximális 

létszám osztályonként (fő) 

1. 1 31 

2. 1 31 

3. 1 31 

4. 1 34 

5. 1 36 

6. 1 36 

7. 1 36 

8. 1 36 

Napközi 1-4. 

évfolyamon 
1 34 

SNI 1-8. 

évfolyamon 
3 26 

2./ felhívja az intézményvezetőt az osztály- és 

csoportlétszámok 1./ pontnak megfelelő kialakítására. 

Határidő: 2012. szeptember 1. 
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Felelős: intézményvezető 

 

5. NAPIRENDI PONT 

A Nagyközségi Könyvtár intézményszintű áthelyezése a Wass Albert 

Művelődési Központhoz 

 

Horinka László polgármester: Mint ahogy már érintőlegesen szó volt róla, az iskoláinkat az 

állam átveszi, ezért a profilokat le kell tisztítani. Ez a szükségesség fogalmazódik meg ebben 

az előterjesztésben is, miszerint a községi könyvtárt a WAMK-hoz csatolnánk. 

Tóth Krisztina jegyző: Mint kiderült időközben a könyvtári szolgáltatás a Szent István iskola 

alapító okiratában is szerepel, ezért onnan is ki kell emelni. Ehhez is elkészült a megfelelő 

alapító okirat módosítás. Tehát összesen három intézményt érint a változtatás. A sok egyéb 

változás, ami még szerepel a módosító okiratokban, azért van, mert időközben több más 

jogszabály is változott, és a soron következő módosításoknál ezeket fokozatosan át kell 

vezetni az alapító okiratokban.  

Illetve, közben egyezettem a dokumentumok tervezett szövegeit az államkincstárral, és annyi 

kiegészítés lenne, hogy szövegesen is ki kell fejteni, hogy mi az intézmények feladata, nem 

elég a szakfeladat beírása, illetve a pontos jogszabályi hivatkozást is kérik bele. Nem egészen 

követhető a szempontrendszerük, mivel például a munkaviszonyoknál éppen azt kérték, hogy 

vegyük ki a jogszabályi hivatkozást. Tehát technikai kiegészítéseket kell még végezni, de az 

érdemi része megfelelő. 

Horinka László polgármester: Hozzászólás? 

Katus Norbert: Megnéztem a köznevelési törvényt, aminek a 2. melléklete a nevelési 

munkát közvetlenül segítő alkalmazottak finanszírozását tartalmazza, és ilyen a könyvtáros 

tanító is. A törvény 1-100 főig fél állás finanszírozását, 100 fő felett pedig egy teljes állásét 

tartalmazza. Ennek fényében fog-e az iskola könyvtárost foglalkoztatni? 

Kecser György: Nem. 

Katus Norbert: Szervezetileg jó lenne, ha teljesen tiszta lenne a könyvtár helyzete.  

Kecser György: Azt szeretném, hogy nálunk maradjon a könyvtár és a könyvtáros. A 

könyvtáros tanár munkaideje egy részében könyvtáros, a másik részében tanító. Nórának 

nincs pedagógus képesítése, de felsőfokú könyvtáros. Egy kicsit aggódom, hogy ha a 

Kormányhivatal azt mondja, hogy fél állást finanszíroz, akkor nem tudja azokat a feladatokat 

elvégezni, amelyekkel a többi olvasó igényeit is kielégíti. Nem ellenzem, hogy átkerüljön a 

WAMK-hoz, de a helyén maradjon. Korábban is volt olyan, hogy közoktatási szolgáltatási 

szerződést kötöttünk a WAMK-kal: a mi épületünkben működik, és a sápi fiókkönyvtárban az 

iskolakönyvtári feladatokat is ellátja. 

Katus Norbert: Most fele részben az állam, fele részben pedig mi finanszírozzuk. Ha átkerül 

hozzánk, akkor nekünk kell plusz egy státuszt finanszírozni, és még forrást is veszítünk. 

 

/17:40 Kecser István megérkezett az ülésre./ 

 

Kecser György: A Kormányhivatal nem fog egy fő státuszt finanszírozni. Ezen lehet még 

gondolkodni, most kiveszitek a Mórától, és később a mi iskolánktól. Azon is kell 

gondolkodni, hogy mik a WAMK vezetőjének tervei: lesz-e egy vezetője a könyvtárosoknak, 

vagy nem. 

Tarnavölgyi László: Majd, ha oda érünk, gondolkodom rajta, most még nagyon messze 

vagyok attól, hogy a végzettségeket nézegessem. Egyáltalán az is kérdés, hogy a jelenlegi 

apparátust hogyan tudjuk megtartani. 

Tóth Krisztina jegyző: Szeretném hangsúlyozni, hogy jelenleg csak az intézmények 

feladatköréről van szó, és semmilyen szervezeti témáról még egyeztetés nem történt. A május 
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végi határidő viszont köti a fenntartót, ezért a feladatokat ma rendeznünk kell, ha a következő 

tanévtől érvényesíteni szeretnénk az új intézményszerkezetet. Minden más a nyár végéig ráér.  

A feladat tehát marad, most kimondottan csak arról van szó, hogy melyik intézményben lesz 

ellátva. A könyvtári szolgáltatás augusztus 1-jével kikerül az iskolák alapítójából, addigra kell 

az egyéb egyeztetéseket megtenni, hogy melyik ember hol marad, mit csinál. 

Kecser György: Akkor meg azt tudom elképzelni, hogy kötünk egy szerződést. 

Horinka László polgármester: A lényeg, hogy nem csak a Móra, hanem a Szent István 

alapítóját is módosítani kell. 

Katus Norbert: A Szent István alapítójában szerepel a könyvtár mint községi feladat? 

Tóth Krisztina jegyző: Szerepel. Iskolakönyvárként külön nem lenne feltüntetve, de benne 

van. 

Horinka László polgármester: Három határozati javaslatot kell elfogadni tehát, kezdjük a 

Mórával. Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

80/2012. (V. 17.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

alapítói jogkörében eljárva  

1./ a Móra Ferenc Általános Iskola és Nagyközségi Könyvtár 

258/2009. (XII. 16.) számú önkormányzati határozattal 

jóváhagyott egységes szerkezetbe foglalt Alapító okiratának 

módosítására előterjesztett Módosító okiratot elfogadja; 

2./ az 1./ pont szerinti Módosító okirattal egységes szerkezetbe 

foglalt Alapító okiratot jóváhagyja. 

3./ Utasítja a jegyzőt, hogy a módosításnak a törzskönyvi 

nyilvántartásban való átvezetéséről gondoskodjon. 

Határidő: 1-2./ azonnal; 3./ 8 napon belül 

Felelős: jegyző 

 

Horinka László polgármester: Következik a Szent István alapítójának módosítása az előbbi 

mintájára.  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

81/2012. (V. 17.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

alapítói jogkörében eljárva  

1./ a Szent István Általános Iskola 97/2010. (V. 31.) számú 

önkormányzati határozattal jóváhagyott egységes 

szerkezetbe foglalt Alapító okiratának módosítására 

előterjesztett Módosító okiratot elfogadja; 

2./ az 1./ pont szerinti Módosító okirattal egységes szerkezetbe 

foglalt Alapító okiratot jóváhagyja. 

3./ Utasítja a jegyzőt, hogy a módosításnak a törzskönyvi 

nyilvántartásban való átvezetéséről gondoskodjon. 

Határidő: 1-2./ azonnal; 3./ 8 napon belül 

Felelős: jegyző 

 

Horinka László polgármester: Végül a WAMK alapító okiratának módosítása. Aki egyetért 

az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon.  
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

82/2012. (V. 17.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

alapítói jogkörében eljárva  

1./ a Wass Albert Művelődési Központ 187/2010. (XII. 16.) 

ÖKT határozattal jóváhagyott egységes szerkezetbe foglalt 

Alapító okiratának módosítására előterjesztett Módosító 

okiratot elfogadja; 

2./ az 1./ pont szerinti Módosító okirattal egységes szerkezetbe 

foglalt Alapító okiratot jóváhagyja. 

3./ Utasítja a jegyzőt, hogy a módosításnak a törzskönyvi 

nyilvántartásban való átvezetéséről gondoskodjon. 

Határidő: 1-2./ azonnal; 3./ 8 napon belül 

Felelős: jegyző 

 

/17:50 Tarnavölgyi László és Kecser György távozott az ülésről./  

 

6. NAPIRENDI PONT 

Faluszolga Kft. 2011. évi munkájáról szóló szakmai és pénzügyi 

beszámoló megtárgyalása 

 

Horinka László polgármester: A készítőik szeretnének-e kiegészítést hozzáfűzni a 

beszámolókhoz? A PTÜB tárgyalta, elfogadásra javasolja. Elnök úr, hogyan jutottatok el a 

döntéshez? 

Kecser István: Elfogadásra javasoljuk a mérleget és a mellékleteket. Az értékelés során úgy 

látjuk, hogy a munkák dokumentálásán még van mit fejleszteni, mert olyan ellentmondásokat 

fedeztünk fel, amelyek az adminisztrációnak tudhatók be. Kiderült, hogy ők is látták. 

Egyébként az a végső javaslat, hogy addig a céghez ne nyúljunk átszervezés kérdésében, míg 

nem látjuk a vízmű helyzetét. A mérleget május 31-ig be kell nyújtani, nem kell kockáztatni a 

cég működését nemleges testületi döntéssel. Azt azonban látjuk, hogy van még mit javítani. 

Horinka László polgármester: A bizottság ülése óta elkészült a könyvvizsgálói jelentés, ez 

kiosztásra került. Van-e kérdés? 

Katus Norbert: A vízdíjbevételtől el fogunk esni, ez egy jó nagy érvágás lesz. A létszám 

nagy része viszont itt marad, ezért a bér és vonzatai is. Ez már most is jelentős összeget jelent, 

és ha nem találunk ki valamit jövőre, gond lehet. A problémákra, amelyeket látunk, kell 

valamilyen javaslat, és nem szabad a nyárnál tovább húzni. A látható hibák közül a munkák 

ütemezése, ami hiányos. Sokszor úgy látom, hogy bele-bele kapnak a munkákba, jó lenne 

ütemezést készíteni, legalább a visszatérő karbantartási munkákra. Nyárnál tovább nem 

szabad várni, hogy újragondoljuk a cég jövőjét. 

Horinka László polgármester: Az igaz, hogy elesünk a vízdíjtól, de az az érzésem, hogy a 

vízmű-üzemeltetéssel kapcsolatos kiadások eléggé megközelítik a vízdíjbevételünk összegét. 

Seprősné Cseri Ágota: A kutak üzemeltetési költsége, a vízhálózat költségei elviszik a pénz 

nagy részét. Ha a 8 emberrel számolunk, a bér is jelentős összeget tesz ki. A 

községgazdálkodás inkább anyagjellegű. 

Katus Norbert: A költségek között ott vannak a vízhálózat költségei; ez a 29 millió stabilan 

megvan?  

Horinka László polgármester: Oda kell számolni a bér egyharmadát. Elképzelhető, hogy 

meg fogjuk ezt érezni, mert besegített az egyéb feladataink ellátásába, de a mértéke talán nem 

olyan, mint első látásra tűnik. Azt csak megerősíteni tudom, amit a Norbi mondott, hogy sok 

olyan kezdeményezése van a Kft.-nek, amelyekbe belekezdtek. A játszótereket is jól 
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megépítettétek, de most már látszik, hogy vannak szükséges javítások, amiket el kellene 

végezni, ezek nem mennek gördülékenyen, automatikusan, ezeket tervszerűvé kellene tenni. 

Van néhány javítani való, amiket beírtam, de nem néztem végig az összes játszóteret.  

Van-e még hozzászólás? 

Cseri Tamás: Már végigjárták a kollégák, ez két hete történt. 

Horinka László polgármester: Csomó ilyet tudnék még mondani, amihez odatettétek 

magatokat, és jól megcsináltátok, de azokat karban is kell tartani. Ezek olyan dolgok, 

amelyekre oda kell figyelni, bár tudom, hogy egy részük sajnos rongálásból származik.  

Ha nincs más hozzászólás, akkor az előterjesztett határozati javaslatról szavazzunk. Aki 

egyetért a Faluszolga Kft. pénzügyi és tevékenységi beszámolójának elfogadásával, kérem, 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

83/2012. (V. 17.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Faluszolga Kft. 2011. évi pénzügyi és tevékenységi 

beszámolóját elfogadja.  

Határidő: azonnal 

Felelős: Horinka László polgármester, Cseri Tamás ügyvezető 

 

Horinka László polgármester: Tamás, kérlek, még ne menj el, lesz egy napirend, ami érint 

téged is. 

 

7. NAPIRENDI PONT 

A szociális ellátások helyi szabályairól szóló önkormányzati rendelet 

módosítása 

 

Horinka László polgármester: Két bizottság tárgyalta, mindkettő elfogadásra javasolja. 

Szeretnétek-e kiegészíteni? 

Balog Mónika: Nem, beszéltünk róla, elfogadásra javasoljuk. 

Horinka László polgármester: Minden egyértelműen le van írva, nem gondolom, hogy ki 

kell egészíteni. Aki egyetért az előterjesztett rendeletmódosítással, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

14/2012. (...) önkormányzati rendelettervezete 

a szociális ellátások helyi szabályairól szóló 22/2010. (XII. 28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 

bekezdésével, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 16. § (1) 

bekezdésével, valamint a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. 

törvény 132. § (4) e) pontjával kapott felhatalmazással és feladatkörében a következőket 

rendeli el: 

 

1. §  
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(1) A szociális ellátások helyi szabályairól szóló 22/2010. (XII. 28.) önkormányzati 

rendelet (a továbbiakban: Ör.) 6. §-a helyébe a következő rendelkezés lép: 

 

6. § A normatív lakásfenntartási támogatásra való jogosultság – Szt. 38-39 §-ában 

foglaltakon túli – feltétele, hogy a kérelmező a lakókörnyezete rendezettségének biztosítására 

vonatkozó alábbi feltételeket – a kérelem benyújtásáig, majd folyamatosan – teljesítse:  

a) az általa életvitelszerűen lakott ház vagy lakás rendeltetésszerű használata, az ingatlan 

állagának és rendeltetésszerű használhatóságának, valamint higiénikus állapotának 

folyamatos biztosítása, 

b) a lakáshoz tartozó udvar rendben tartása, különös tekintettel a szemét és lom 

eltávolítására, 

c) az ingatlanhoz tartozó kert rendeltetésszerű használata, művelése, a szükséges 

növényvédelmi védekezési feladatok időben történő végzése; amennyiben a kert nem áll 

művelés alatt, a terület rendszeres kaszálása, gyommentesítése, 

d) a lakótelek közterülettel érintkező részein a járda, továbbá az úttestig terjedő zöldsáv 

területének a gondozása, tisztán tartása, szemét- és gyommentesítése; téli időszakban a hó- és 

síkosságmentesítése, 

e) az ingatlan valamint a hozzá tartozó kert, udvar, melléképületek rágcsálóktól, 

kártevőktől való rendszeres mentesítése, 

f) állattartásra szolgáló épületek folyamatos tisztántartása, fertőtlenítése, az állati alom 

szükségszerű elszállítása, vagy annak a termőföldbe történő bedolgozása. 

 

(2) Hatályát veszti az Ör. 6/A. §-a. 

 

2. §  

 

Ez a rendelet 2012. június 1-jén lép hatályba, majd az azt követő napon hatályát veszti. 

 

 

Sülysáp, 2012. május 17. 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina  

 polgármester jegyző 

 

 

 

Horinka László polgármester: Mivel hatáskörmódosítás is történt, az SZMSZ-en is át kell 

vezetni a változást. Aki egyetért a módosítással, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

15/2012. (...) önkormányzati rendelettervezete 

a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló  

14/2009. (XII. 22.) rendeletének módosításáról 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 

bekezdésével, valamint a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 9. § (3), 16. 

§ (1) és 18. § (1) bekezdésével kapott felhatalmazással és feladatkörében a következőket 

rendeli el: 

 

1. §  

 

A Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 14/2009. (XII. 22.) rendeletének 3. melléklete 1. pontja helyébe a 

következő rendelkezés lép: 

 

1. A Képviselő-testület által a polgármesterre átruházott hatáskörök:  

 

− temetési segély megállapítása, módosítása, megszüntetése, 

− köztemetés elrendelése,  

− jogtalanul és rosszhiszeműen igénybevett szociális ellátás visszafizetésére kötelezés, illetve 

annak méltányosságból történő elengedése vagy csökkentése,  

− az önkormányzat vagyonrendelete szerinti vagyongazdálkodási feladatok ellátása, 

− közterület-használati ügyekben döntés,  

− helyi rendeletben meghatározott állattartási ügyekben döntés,  

− helyi rendeletben meghatározott köztisztasági ügyekben döntés,  

− Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság javaslatát követően a közoktatási intézmények 

tantárgyfelosztásának jóváhagyása, 

− Wass Albert Művelődési Központ szolgáltatási díjainak meghatározása, tanfolyamok, 

rendezvények, foglalkozások díjai ügyében, kedvezmények, ingyenesség ügyében döntés,    

− közoktatási intézmények szolgáltatásaiért fizetendő díjak meghatározása, kedvezmények 

biztosításáról döntés, 

− temetési költségekhez kamatmentes kölcsön megállapítása, elutasítása, kölcsön szerződés 

aláírása, végrehajtás elrendelése, 

− ápolási díj megállapítása (1993. évi III. törvény 43/B. § (1) bek.), 

− bentlakásos szociális intézménybe történő beutalás és felülvizsgálata (1993. évi III. törvény 

94/A. és 108. §). 

 

2. §  

 

Ez a rendelet 2012. június 1-jén lép hatályba, majd az azt követő napon hatályát veszti. 

 

 

Sülysáp, 2012. május 17. 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina  

 polgármester jegyző 

 

 

8. NAPIRENDI PONT 

A helyben tiltott, közösségellenes magatartások 

jogkövetkezményeiről szóló önkormányzati rendelet megalkotása 
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Horinka László polgármester: Az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kiegészítés, kérdés? A 

PTÜB tárgyalta, elfogadási javaslat született az ülésen. Aki egyetért a rendelet 

megalkotásával, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

16/2012. (...) önkormányzati rendelettervezete 

a helyben tiltott, közösségellenes magatartások 

jogkövetkezményeiről 

 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 

bekezdésével, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (1) és 16. § (1) 

bekezdésével, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

143. § (4) e) pontja, valamint a szabálysértésekről, a szabálysértési eljárásról és a 

szabálysértési nyilvántartási rendszerről szóló 2012. évi II. törvény 254. § (2) bekezdésével 

kapott felhatalmazással és feladatkörében a következőket rendeli el: 

 

 

1. Általános rendelkezések 

 

1. § 

 

(1) E rendelet célja a Sülysáp Nagyközség közigazgatási területén tiltott, kirívóan 

közösségellenes magatartásnak minősített tényállás fennállása esetén alkalmazandó 

jogkövetkezmények és eljárási szabályok megállapítása. 

(2) E rendelet alkalmazásában tiltott, közösségellenes magatartás (a továbbiakban: jogellenes 

magatartás) az a – szabálysértésnek vagy bűncselekménynek nem minősülő – tevékenyég 

vagy mulasztás, amely a közösségi együttélés szabályaival ellentétes, és amelyet Sülysáp 

Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete rendelettel tiltott, közösségellenes 

magatartásnak minősít. 

 

2. § 

 

(1) E rendelet területi hatálya Sülysáp Nagyközség közigazgatási területére terjed ki. 

(2) E rendelet személyi hatálya a Sülysáp Nagyközség közigazgatási területén tartózkodó 

természetes és jogi személyre terjed ki.  

(3) E rendelet nem alkalmazható azon jogellenes magatartások esetén, amelyeket magasabb 

szintű jogszabály büntetni rendel. 

 

2. Jogkövetkezmények és eljárási szabályok 

 

3. § 

 

(1) Jogellenes magatartás elkövetőjével szemben – önkormányzati rendelet ettől eltérő 

rendelkezése hiányában – ötvenezer forintig terjedő helyszíni bírság, illetve százötvenezer 

forintig terjedő közigazgatási bírság szabható ki, akár ismételten is. 

(2) A bírság összegét úgy kell megállapítani, hogy annak mértéke  

a) igazodjék a cselekmény súlyához, 
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b) legyen tekintettel az elkövető személyi (családi és szociális) körülményeire, 

amennyire azt az eljárás során rendelkezésre álló adatok megalapozzák, 

c) bírjon megfelelő visszatartó erővel a további jogsértések elkerülése érdekében. 

(3) Az igazgatási bírság mértékének meghatározásakor érvényesíteni kell a fokozatosság és 

arányosság követelményét is, vagyis magasabb összegű bírság kiszabása csak igen súlyos 

cselekmény vagy ismételt elkövetés esetén indokolt. 

(4) A kiszabott igazgatási bírságot az erről szóló hatósági döntés jogerőre emelkedésétől 

számított 15 napon belül kell megfizetni az önkormányzat bírság bevételi számlájára. 

(5) A közigazgatási bírság kiszabása mellőzhető, ha  

a) az elkövetett jogsértés annak körülményeire tekintettel csekély súlyú, 

b) a jogellenes magatartás első alkalommal róható fel az elkövető terhére, valamint  

c) a pénzbírság mellőzésével is biztosítható a kellő visszatartó erő a további 

jogsértésektől. 

 

4. § 

 

(1) Az e rendelet hatálya alá tartozó jogellenes magatartás esetén – a közterület-felügyelő, 

más hatóság, hatósági személy jelzése vagy lakossági bejelentés alapján – a hatáskör 

jogosultja hivatalból köteles eljárni. 

(2) Az e rendelet szerinti közigazgatási bírság kiszabásával és a hozzá kapcsolódó 

közigazgatási eljárás lefolytatásával kapcsolatos jogköröket – átruházott hatáskörben – a 

jegyző gyakorolja. 

(3) Tettenérés, egyértelmű tényállás és a jogellenes magatartásnak a jogsértő személy általi 

elismerése esetén a közterület-felügyelő helyszíni bírság kiszabására jogosult. 

(4) A (3) bekezdésben foglalttól eltérő esetben közigazgatási eljárást kell lefolytatni, mely 

során a közigazgatási hatósági eljárás és szolgáltatás általános szabályairól szóló törvény 

szabályait kell megfelelően alkalmazni.  

(5) Az eljárást lezáró határozatban – a közigazgatási bírság kiszabásának mellőzése esetén is 

– fel kell hívni az elkövetőt, hogy a jövőben tartózkodjon hasonló cselekmények 

elkövetésétől, tartsa be a jogszabályokat és a közösségi együttélés szabályait, valamint 

tájékoztatni kell az ismételt elkövetés lehetséges jogkövetkezményéről. A határozat 

indokolásában pedig rögzíteni kell a bírság összegének mértékét megalapozó mérlegelési 

szempontokat. 

(6) Nincs helye felelősségre vonásnak, ha a jogellenes magatartás tanúsítása óta hat hónap 

eltelt (elévülés). 

 

3. Vegyes, átmeneti és záró rendelkezések 

 

5. § 

 

(1) E rendelet 2012. május 31-én lép hatályba, rendelkezéseit a hatálybalépését követően 

elkövetett, a rendelet hatálya alá tartozó jogellenes magatartás esetén kell alkalmazni. A 

(3) bekezdés a hatálybalépést követő napon hatályát veszti. 

(2) Az e rendelet hatályba lépése előtt, önkormányzati rendeletben foglalt szabálysértési 

tényállás alapján indított szabálysértési eljárás megszüntetése esetén e rendelet alapján – 

az elévülési idő figyelembe vételével – közigazgatási eljárás indítható.  

(3) E rendelet hatálybalépésével egyidejűleg  

a) a Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának címeréről és zászlajáról szóló 

15/1997.(IX. 29.) önkormányzati rendelet 7. §-a, 

b) a temető rendjének szabályozásáról szóló 10/2003. (X. 27.) önkormányzati rendelet 

16. §-a, 
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c) a vásárok és piacok tartásáról szóló 15/2004. (VII. 12.) önkormányzati rendelet 24. §-

a, 

d) az állattartás helyi szabályairól szóló 6/2008. (III. 17.) önkormányzati rendelet 33. §-

a, 

e) a köztisztaság fenntartásáról, valamint a zöldterület és parkfenntartásról szóló 8/2009. 

(X. 15.) számú rendelet 24. §-a, 

f) a közterületek használatának rendjéről és feltételeiről szóló 7/2010. (IV. 1.) 

önkormányzati rendelet 19. §-a, 

g) az építészeti örökség helyi védelméről és támogatási rendszeréről szóló 26/2010. 

(XII. 28.) önkormányzati rendelet 15. §-a, 

h) a települési szilárd hulladék kezeléséről szóló 16/2011. (X. 4.) önkormányzati 

rendelet 13. §-a, valamint 

i) a települési folyékony hulladék kezelésével kapcsolatos kötelező helyi 

közszolgáltatásról szóló 19/2011. (XI. 10.) önkormányzati rendelet 13. §-a 

helyébe a következő rendelkezés lép: 

E rendeletben foglalt előírások megsértése – magasabb szintű jogszabály eltérő 

rendelkezésének hiányában – helyben tiltott, közösségellenes magatartásnak minősül, 

amely a helyben tiltott, kirívóan közösségellenes magatartások jogkövetkezményeiről szóló 

önkormányzati rendeletben foglaltak szerint százötvenezer forintig terjedhető 

közigazgatási bírsággal sújtható. 

 

 

Sülysáp, 2012. május 17. 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina  

 polgármester jegyző 

 

 

9. NAPIRENDI PONT 

Továbbtanulási tanácsadási feladat-ellátási szerződés jóváhagyása 

 

Horinka László polgármester: Az OMSB fűzött egy észrevételt az anyaghoz, miszerint a 

megállapodás viszonylag későn került ide, így elég kérdéses, hogy a tavaszi tanácsadás meg 

tud-e valósulni. Ezen túl elfogadásra javasolja mindkét bizottság. Aki egyetért a javaslattal, 

kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

84/2012. (V. 17.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (2) 

és 41. § (1) bekezdése alapján 

1./ a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulással a 

továbbtanulási tanácsadás 2012. évi ellátására kötendő 

feladat-ellátási szerződéstervezetet jóváhagyja, 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szerződés 

aláírására.  

Határidő: azonnal   

Felelős: polgármester 
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10. NAPIRENDI PONT 

A MÁV-val kötendő támogatási szerződés megtárgyalása 

 

Horinka László polgármester: A meghívóban az szerepelt, hogy az anyag később kerül 

kiküldésre, de nem volt időnk sajnos kiküldeni, mert ma délután érkezett meg az e-mail, ami a 

legújabb változatot tartalmazta. A legutóbbi javaslat az volt, hogy egy csökkentett feladattal 

kellett volna az önkormányzatoknak végezni a munkákat. Ezzel szemben visszaállt az egész 

terv az eredeti verzióhoz: küldtek egy újabb támogatási szerződés tervezetet és egy 

feladatlistát.  

A csökkentett tartalom lényege az volt, hogy a kevesebb kifizetés fejében a MÁV kiépíti a 

kamerarendszert, de nem adja át, hanem megtartja magánál. Azonban rájöttek, hogy a 

kamerarendszer kiépítése olyan összeget képvisel, hogy azzal a megtakarítással, amivel 

csökkentik a támogatási összeget, egy kamera elhelyezésére lenne csak lehetőség. Azt 

mondtam, hogy nem vágunk bele kamerák nélkül, viszont nem értem, mi kerül kameránként 1 

millió forintba. 2,4 milliót akartak adni, de ebbe bele tartozott volna a WC-k teljes 

üzemeltetése, anyagbeszerzése is. 

Most azt mondja a MÁV, hogy 6,2 milliót fizet; feladataink a napi takarítás, a hóeltakarítás, 

valamint a szilárd és folyékony hulladék elszállítása, ami új benne. Tudomásom szerint 30 

m3-es tartájuk van. 

 

/18:10 Farkas Ferenc megérkezett az ülésre./ 

 

Horinka László polgármester: Rágcsáló- és rovarirtás, ahogy ezt az iskolákban is csináljuk, 

szerződéssel. Padok, hulladékgyűjtők karbantartsa stb. Külső növény- és parkgondozás, végez 

ilyet a Faluszolga most is, ezentúl ide is el kell menni. Fakivágás, veszélytelenítés, tűzvédelmi 

feladatok ellátása, ezt a mostani szerződésünkhöz hozzácsapjuk. Dugulás-elhárítás, egyéb 

rendszeres karbantartási feladatok. MÁV üzemszemlén, hatósági ellenőrzésen való részvétel. 

Úgy érzem a feladataink ezzel nem nőnek nagymértékben. Június elején már át akarják adni, 

és a kamerarendszert ki kell építeni. Annyit mondott a képviselőjük, hogy az előszereléseket 

elvégzik, a vezetékek helye ki van építve. 

Kecser István: Be lehet vállalni. Az üzlethelyiség bérletét szerettük volna még megkapni, de 

most ennél többet ajánlottak. 

Katus Norbert: Marketingtevékenységet is bele lehetne vonni: ha reklámfelületet adunk, 

azzal lehet még bevételünk. A piactérnél is van egy táblánk. 

Horinka László polgármester: Az épület elbontásával felszabadult egy nagy terület, de az 

MÁV-terület, a bevételen is valószínűleg osztozni kell. 

Balog Mónika: Hány kamerát akarnak feltenni? A 4 kamera 4 millió forint, ha egy évet 

kifizet nekünk, már megvan az ára. 

Horinka László polgármester: De ők vonali szinten gondolkodnak, ezért vannak olyan 

állomások, ahol sok év alatt térül meg.  

Katus Norbert: Ebbe a pénzbe már egy fix ember is belefér. 

Pálinkásné Petik Éva: Mi is ezt mondtuk Ferivel. 

Horinka László polgármester: Lehet igazatok abban, hogy ők folyamatosan nézni akarták a 

kamerákat. Nem érzek ebben kockázatot. Szeretném elmondani, hogy ez egy támogatási 

szerződés, cserébe egy önként vállalt feladatot veszünk magunkra, legfeljebb leadjuk a 

feladatot, ha nem éri meg. Azonban mi naprakészen tudjuk végezni, ellenőrizni. 

Kecser István: Eddig mi viseltük az emberek kritikáját. Az lesz a különbség, hogy ezután 

már pénzt is kapunk érte. 

Seprősné Cseri Ágota: Ha az aluljáróban is lesz kamera, kevesebben kenik össze. 

Katus Norbert: Mindenkivel ilyen szerződést fognak kötni? 
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Horinka László polgármester: Igen, Szecső is vállalja várhatóan. Több település azt 

mondta, hogy csökkentett tartalommal nem, ennyi pénzből nem lehet megcsinálni. Amikor a 

bizottsági ülés lezajlott, akkor azzal váltunk el, hogy próbáljunk meg emelni az összegen. 

Elkezdtünk számolgatni kicsit, hogy mennyibe kerülhet a WC üzemeltetése, megnéztük a 

hivatalban, hogy három hónap alatt miből mennyi fogy, megnéztük a forgalmi adatokat is. 

Nagyon sok ember fordul meg naponta az állomáson, de ezeknek csak nagyon kis része 

használná a vizesblokkot. 

Balog Mónika: Egy felújított, kulturált mosdó használata inkább vonzza az embereket. 

Horinka László polgármester: Próbáltam a fantáziámat elengedni, próbáltam mindent bele 

számolni, maximum 1 millió forint lehet. Felmerült, hogy a WC használatért lehetne pénzt 

kérni, de azt mondták, hogy nem. 

Seprősné Cseri Ágota: Pedig a pályaudvarokon is fizetős WC-k vannak. 

Horinka László polgármester: Önkormányzati intézménynek átadhatjuk az üzemeltetést.  

Kecser István: Nem lehet jogilag összekapcsolni a kettőt. 

Seprősné Cseri Ágota: Támogatást nyújt, de ha tovább értékesíted, akkor az egy adóköteles 

tevékenység. 

Horinka László polgármester: Ha valakivel elláttatom, akkor nekem kell közbeszerzést 

lefolytatni.  

Seprősné Cseri Ágota: Ezt a tevékenységet ingyen vállaltad, nem adhatod tovább. 

Kecser István: Azért vállalom, hogy rendben legyen. 

Horinka László polgármester: Mi legyen a támogatási szerződéssel, aláírjam-e vagy sem? 

Pálinkásné Petik Éva: Véglegesnek tűnik, nem? 

Horinka László polgármester: Június 1-től kellene csinálni, nagyon közel van. 

Balog Mónika: Mi lesz a büfével? 

Horinka László polgármester: Azt mondták, hogy lehet róla beszélni. 

Seprősné Cseri Ágota: Nem szabad foglalkozni vele, adja ki, ahogy akarja. 

Pálinkásné Petik Éva: Mi lesz a kinti épülettel? 

Horinka László polgármester: Remélem a kint lévő épületet lebontják. 

Balog Mónika: A tulajdonosnak állítólag azt mondták, hogy július 1-ig maradhat. 

Horinka László polgármester: A szerződés felbontásához nyilván több idő kell, ez 

elhúzódhat. 

Pálinkásné Petik Éva: Ha büfével kapcsolatban nem tartalmaz megállapítást, akkor nem 

végleges. 

Horinka László polgármester: Nekünk azzal nincs teendőnk, ők kiadják és kész. Az 

önkormányzat fontosnak tartja az állomás és a település tisztaságát, ezért az önkormányzat 

elvállalja a karbantartási feladatokat. Az elszámolásról beszámolót kell készíteni, és négy 

egyenlő részletben fizetik ki a támogatást. 

Balog Mónika: Részünkről bármikor felbontható? 

Horinka László polgármester: Nem tudja szankcionálni, hiszen önként vállaljuk, vagy nem 

vállaljuk. Most úgy tűnik, hogy ez egy évre szól, és mintha évente meg kellene újítani. 

Tóth Krisztina jegyző: Azért annyit bele kellene írni a szerződésbe, hogy a mi vállalásunk is 

csak egy éves időintervallumra szól, ha már a támogatásnál ezt így határozták meg. 

Horinka László polgármester: Valóban, ha egy év időtartamra szól az egész, és belerakunk 

2 milliót egy kamerarendszerbe, de az az egy éves támogatási összegbe nem fér bele, akkor 

mi van? Nem akarok rendkívüli ülést emiatt összehívni. Tisztázni kell, hogy mennyi időre 

szól a támogatási szerződés.  

Kecser István: Bele kell venni, hogy évente, az infláció mértékével emelik a támogatási 

összeget. 

Horinka László polgármester: A határozati javaslatban mi legyen benne? Az önkormányzat 

érdekeit figyelembe kell venni, belevenni a felsorolt feladatokat, 30-ára elnapoljuk ezt a 

döntést, a buszjárat miatt úgyis össze kell jönnünk. 
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Kecser István: Én simán benne lennék, azzal az instrukcióval, hogy ha nekünk kell 

beruházni, akkor annak a megtérülését vegyük figyelembe. 

Katus Norbert: Az információs táblát tegyük át. 

Horinka László polgármester: Azt egy gombai vállalkozó csinálta, neki fizetnek a hirdetők, 

nekünk viszont nem fizet semmit. 

Katus Norbert: Én berakatnám a volt WC helyére, mi pedig majd intézzük a sorsát.  

Horinka László polgármester: Feri azt mondja, hogy hatalmazzon fel a testület.  

Tóth Krisztina jegyző: Arról azért dönteni kellene, hogy megkösse-e egyáltalán a szerződést 

az önkormányzat, és csak akkor kapjon felhatalmazást polgármester úr a további egyeztetésre, 

ha igen. A szerződés tartalmát még lehet pontosítani, de az érdemi kérdésben, hogy igen vagy 

nem, dönteni kellene. 

Horinka László polgármester: Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy a Képviselő-testület 

hatalmazzon fel, az önkormányzat érdekeit a lehető legnagyobb mértékben képviselő 

támogatási szerződés aláírásával, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

85/2012. (V. 17.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

úgy dönt, hogy 

1./ a sülysápi vasútállomás és a szőlősnyaralói vasúti 

megállóhely üzemeltetésére szóló szerződést a MÁV Zrt.-

vel megköti; 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szerződés 

részleteinek (hatály, önkormányzati beruházás stb.) 

további egyeztetésére, valamint a szerződés aláírására.  

Határidő: azonnal   

Felelős: polgármester 

 

Horinka László polgármester: Köszönöm, hogy itt maradtál, Tamás, gondolom hasznos volt 

számodra is ez a beszélgetés. 

 

/18:40 Cseri Tamás távozott az ülésről./ 

 

11. NAPIRENDI PONT 

Egyebek 

 

Horinka László polgármester: Mint ahogy azt az ülés elején említettem, van még néhány 

dolog, ami jelenleg nem igényel döntést, de szeretnélek benneteket tájékoztatni.  

Nagy Ferenc helyi mezőgazdasági vállalkozó az állami földalaptól csak akkor kapja 

meg a lehetőséget, hogy továbbra is művelje az általa bérelt földeket, ha létrehoz egy 

szarvasmarha-telepet, azonban a területen, ahol szeretné ezt megvalósítani, a rendezési terv 

ezt engedi. Javasoltam, hogy a sajátja mellett vegyen még területet, így kialakul kb. 2 

hektárnyi föld, ahol övezetmódosítást lehetne kezdeményezni. Kedden délután elmegyünk 

Bugyi községbe, ahol már működik egy nagy állományú szarvasmarha telep. Ilyet szeretne ő 

is, és azt szeretnénk ellenőrizni, hogy milyen a szaghatás. Ha valaki közületek jönni szeretne, 

jelezze, egy órakor indulunk a hivataltól. 

A Digi Kft. kábeles hálózatához kialakítandó fejállomásához keresünk helyiséget 

keressük. Első körben a volt bakterházat néztük meg, de az nem felelt meg nekik a vasút 

közelsége miatt. A PTÜB azt javasolta, hogy a művelődési ház volt mozigéptermét ajánljuk 

fel, illetve egy harmadik variáció szerint a Malom utcai épületben hátul biztosan van olyan 
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helyiség, ami megfelel. Megnéztük a hivatalbeli kazánház melletti helyiséget is, de az ott 

tárolt holmikat el kell helyezni máshova. 

Az Alunorm Kft. termelése nem fog szeptemberben indulni, egy közvilágítási szakasz 

kiépítésére kötelezték őket. Sikerült az elvárásoknak megfelelő világítást LED-es lámpákkal 

megoldani. 

Volt a hivatalban egy tájékoztató az ún. smaragdfáról, de nem volt nagy érdeklődés. A 

hölgy, aki a tájékoztatót tartotta, megkérdezte, tartozik-e valamivel a lehetőség 

megteremtéséért. Kértem egy csemetét, hogy lássuk milyen fejlődést mutat. Megkaptuk, már 

be is van ültetve. Azt mondják, hogy jövő év végére már 10 méteres lesz. 

Végül az a felvetésem lenne, hogy az SZMSZ szerinti jelenlegi 11 munkaterv szerinti 

ülésszámot csökkenthetnénk, mivel egyébként is számos rendkívüli ülésünk van. Mi erről a 

véleményetek? 

Kecser István: Ha az élet megengedi, részemről nincs akadálya.  

Horinka László polgármester: Évente az üléseink száma közelít a húszhoz. 

Balog Mónika: Én aggódom, így is nehezen jut el hozzánk az információ. 

Katus Norbert: Kérdés, hogy hosszabb nyári szünetet tudunk-e tartani? 

Horinka László polgármester: Talán emlékszik rá, aki benne volt, hogy 2002-ben 

javasoltuk, hogy a korábbi 8 ülést emeljük 11-re. Ennek ismeretében mondom, hogy lehet így 

is működni, de ha úgy gondoljátok, hogy ez egy visszalépés, akkor maradjon így. 

Gondolkozzatok rajta, most csak elmondtam.  

Egyebekben van-e még valami? Ha nincs más, mindenkinek köszönöm a munkát, az ülést 

bezárom. 

 

k.m.f. 
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